
Styrelsemöte	Värmlands	Stövarklubb	Fagerås	240813	
Närvarande:	Christer	Andersson,	Christer	Nilsson,	Mats	Berglund,	Marcus	Sundström,		
Peter	Larsson,	Peter	Lövgren	och	Erik	Dahlen.		Kallad	för	att	rapportera	om	Elitprov	i	Sunne	–	
Lars-Olov	Larsson	
						
	
							1.		Peter	Lövgren	valdes	att	justera	mötesprotokollet.	
	

2. Föregående	protokoll	lästes	upp	och	godkändes.	
	

3. Christer	Andersson	rapporterade	från	Gräsmarksutställningen.	Glädjande	att	ett		
														femtiotal	stövare	ställdes	ut.	Arrangemanget	fungerade	bra	förutom	inrapporteringen	av		
														kritik	till	Stövardata	vilket	hade	stora	brister.	Detta	kommer	att	meddelas	till		
														Svenska	Stövarklubben.	
	

4. Lars-Olov	Larsson	redogjorde	för	planeringen	kring	Elitprovet	i	Sunne.		
Förläggningsort	är	Sunne	och	Gylleby	Vandrarhem.	För	att	sätta	ett	historiskt	ljus	på		
Stövarjakt	så	kommer	Elitprovet	att	heta	”Gustaf	Schröders	Minne”.			
Gustaf	Schrödersällskapet	ställer	sig	positiva	till	detta	och	kommer	att	sponsra	med		
priser	till	alla	deltagare	i	form	av	2024	års	årsbok.	Denna	handlar	passande	nog	om		
Stövarjakt	i	Fryksdalen.	En	bok	skriven	av	en	av	Schröders	jaktkamrater	–	Sten	Raab.	
Titeln	på	boken	är	”Med	Gustaf	Schröder	på	värmländska	jaktstigar.”	
	
I	skrivande	stund	är	14	provrutor	klara	och	även	domare	är	tillfrågade.	
	
Arbetet	med	att	knyta	sponsorer	till	Jaktprovet	pågår	och	i	skrivande	stund	är	det	klart		
att	Hedins	Byggvaror	i	Sunne	kommer	att	skänka	en	Tracker	Hundpejl.	Hedins	
kommer	även	att	utrusta	samtliga	startande	hundar	med	en	Tracker	pejl.	
	
Sista	anmälningsdag	är	30	oktoiber	och	provets	riktas	i	första	hand	till	Värmlands		
Stövarklubbs	medlemmar	men	i	mån	av	plats	kommer	även	stövarjägare	från	andra		
klubbar	i	Sverige	och	Norge	att	beredas	plats.	
	
Medhjälpare	i	arbetet	med	provet	är	Mats	Berglund	som	kommer	att	ta	fram		
annonsmaterial	som	kommer	att	läggas	ut	på	hemsidan	och		sociala	medier.	
	

5. 	Marcus	Sundström	rapporterade	om	planeringen	kring	KM/DM	på	Fattigskogen.		
Marcus	kommer	att	sammanställa	ett	textunderlag	om	provet	och	skicka	till		
Mats	Berglund	för	publicering	på	hemsidan	och	på	sociala	medier.	

	
6. Christer	Andersson	rapporterade	från	jaktmässan	i	Brunskog	den	2-3	augusti.		

Han		och	nya	valpen	representerade	VSK	fredag	och	Christer	Nilsson		
med	valp	på	lördag.					

	
7. Peter	Lövgren	redogjorde	för	sitt	arbete	med	att	klargöra		statuterna	kring		

Klubbens	vandringspriser	vilka	tillsammans	med	utställningsresultat		är		
underlag	för	det	prestigefyllda	priset	Årets	Hund.	Många	av	vandringspriserna	är		
inrättade	en	lång	tid	tillbaka	och	är	i	behov	av	revidering	för	att	bättre	anpassas	till		
nutida	förhållanden.	Peter	fick	i	uppdrag	av	styrelsen	att	utarbeta	ett	förslag	på		



uppdaterade	statuter	som	kommer	att	tas	upp	av	styrelsen	på	nästa	styrelsemöte.	
	

8. På		Övriga	frågor	meddelade	Marcus	Sundström	att	Bergslagens	Älghundsklubb		
inkommit	med	en	förfrågan	om	Värmlands	Stövarklubb	är	intresserade	av	att		
samarrangera	en	utställning	kommande	sommar.	Inget	beslut	togs	i	frågan	då		
kommande	årets	utställningar	redan	är	inplanerade.	

	
	
	
	
											Justeras															
	
	
							_______________________________________							
					
								Peter	Lövgren	

Mats Berglund


Mats Berglund



